
Referat fra 12. November 2020


Tilstede: Erik, Lise, Henrietta,  Rigmor, Birgitte og Karin


Dagsorden:

	 1. Kælderrydning

Undersøge hvornår Kim kan/må i forhold til Corvid-19. Vores forslag er i januar.

	 

	 2. Støvsugning af kældrene

Block 1-2 og 3 C er. Hvad med blok A ogB


	 3. Yousee prisændring

Karin undersøger forskellige andre udbydere.


	 4. Julefest——-gløgg m.m.

Julefesten aflyses pga. Corvid-19.


	 5. Garager

Det har været svært nogle gange, at få garagerne lejet ud til beboere i Tranekærparken. Fremover 
tilbydes garagerne til Vejlbyhus, Vikærtoften og Dybbølvej. Beboere i Tranekærparken første ret.


De erhvervsdrivende skal ikke stille deres rod bagved deres forretninger, der er så lidt plads, at det 
er svært for lejerne af garagerne at komme ind og ud med deres biler.


	  6. Hærværk i cykelkældrene

Pedaler fjernes fra cyklerne. Løsnede skruer på hjulene o.s.v. Hvad kan vi gøre ved?


	  7. Evalueringsmøde den 25. november

Erik og Rigmor deltager. I bestyrelsen er vi tilfredse med samarbejdet mellem varmemestrene.


	  8. Overetage på de lange blokke ud mod Grenåvej.

En enig bestyrelse vil gerne, at der arbejdes videre med ideen om en overetage på de lange 
blokke.


	  9. Konto

Erik arbejder i samarbejde med Finn om at få lavet en konto til lejeindtægter fra værelserne og 
Tranen.


	 10. Hundelorte

Hunde poserne forsvinder lige så hurtig Kim kan sætte dem op. Derfor besluttede vi, at der kun 
blev fyldt op en gang om måneden.


	 12. Forespørgelse fra farvehandleren.

Farvehandleren vil gerne lave et forsøg med at få en oste-vin vogn til at holde på torvet. Han 
håber det kan skabe lidt mere liv der. Vi tilslutter os ideen.


	 11. Evt.


Referent: Karin



